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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Kiwa: expertise to improve quality 
Kiwa is an independent highly qualified organization having certification as its core activity. This is being supported by inspection, testing, technology,
training and consultancy. Kiwa works for clients in many sectors with an emphasis on water, energy, construction, infrastructure, automotive &
transport, agro, feed & food, safety & security, health & care and the environment. Clients come from manufacturing and process industries, (business)
services, public and private utilities, (local) government agencies and international institutions. Kiwa is globally active in over forty countries with offices
in the Netherlands, Germany, Belgium, Italy, Sandinavia, the United Kingdom, Turkey and China which offer all of Kiwa´s services. In over thirty
countries additionally, Kiwa has established a reliable network of partners and colleagues in the field of certification.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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